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Zápis č. 04/2024 

ze zasedání výboru Královéhradeckého KVS 

 

Termín, místo konání: 5.4.2024 od 16:00, zasedací místnost TJ Slavia 
Přítomni: V. Anděl, T. Jirásek, J. Lejsek, V. Nidrle, F. Pluhař, L. Ruprich, 

J. Vik 
Omluveni: J. Kmoníček, L. Ott 
  od 17:00 valná hromada KVS, viz prezenční listina u sekretáře 
Příští zasedání:  15.5.2024 od 16:30, zasedací místnost TJ Slavia 
 
 
 
Program: 
1. Kontrola plnění úkolů 
2. Kontrola příprav na jednání KVS 
3. Příprava II. třídy dospělých 
4. Ukončení I. třídy dospělých, kvalifikace do ligových soutěží 
5. Různé 
6. Valná hromada KVS 

ad 1 – Kontrola plnění úkolů 

• 4/05/2023 – Zpracovat strategii rozvoje volejbalu v kraji, informovat o postupu prací na 
každém zasedání výboru KVS a na zasedání říjnovém předložit průběžnou verzi 
(T. Jirásek, 30.4.). 
Zpracovává se výsledná zpráva, vzhledem k nemoci a zaneprázdnění zúčastněných bude 
předloženo do 30.6. 
Úkol trvá, termín změněn na 30.6. 
 
3/02/2024 – Zjistit důvod úbytku počtu klubů na minivolejbalových turnajích (J. Lejsek, 
5.4.). 
Některé kluby mají menší členskou základnu, nepřichází tolik malých dětí jako v letech 
nedávno minulých, zvýšil se počet okresních turnajů a kluby je navštěvují spíš než ty 
krajské. K tomu L. Ruprich – rychnovský okres úbytek dětí nepozoruje a kluby normálně 
pokračují v práci, na krajské turnaje jezdí méně, ale v okrese je minimálně jeden turnaj za 
měsíc. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 1/03/2024 – Rozeslat oddílům / klubům tabulku (poznámka – účasti v minivolejbalových 
turnajích v roce 2023) k vyplnění (T. Jirásek, 31.3.). 
T. Jirásek zkouší vyplnit za Červený Kostelec, potom klubům rozešle, počítá do dvou 
týdnů. 
Úkol trvá, termín změněn na 20.4. 

• 2/03/2024 – Rozeslat rozhodčím správný odkaz na video z metodického dopisu (V. Anděl, 
15.3.) 
Rozesláno. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 3/03/2024 – Vybrat účastníky studijního pobytu v Belgii a vše s nimi projednat (J. Lejsek, 
5.4.). 
Viz příspěvek J. Lejska v bodu Různé. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 
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• 4/03/2024 – Připravit návrh minimálního rozpočtu na studijní pobyt v Belgii (J. Lejsek, 5.4.). 
Zasláno mailem J. Kmoníčkovi. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 5/03/2024 – Konzultovat možnosti prokazování startu hráček a hráčů v soutěžích (T. 
Jirásek, 31.3.). 
Námi navržený způsob (seznam všech turnajů ve sloupcích, seznam hráček a hráčů 
v řádcích a kluby vyznačí, kdo se kterého turnaje zúčastnil) je v tuto chvíli považován za 
dostatečný s tím, že pro případné potvrzování bude nutné dokument opatřit razítkem. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• 6/03/2024 – Rozeslat družstvům dotaz k soutěži seniorek (trvající zájem) (J. Vik, 14.3.). 
Zájem z obou stran potvrzen. Byl vytvořen formulář soupisky, obě družstva ho předložila 
ke kontrole. Družstva byla upozorněna, že je třeba přivézt si míče. 
Úkol splněn, vyřazuje se ze zápisu. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 30.3.:  
1. Podklady do zprávy o činnosti. 

V termínu odesláno jako výtah z připravené zprávy o činnosti KVS pro valnou 
hromadu. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – nejpozději do 14 dnů před 
termínem konání akce:  

8. Postupující družstva ze soutěží KVS do kvalifikací soutěží ČVS a mistrovství ČR žáků 
a žákyň (termíny – viz rozpis soutěží ČVS). 
Odesláno ve dvou krocích, jak byly soutěže dohrávány. 

• Termíny vyplývající z Termínovníku úkolů KVS pro rok 2024 – do 30.6.:  
9. Přehled družstev v krajských a okresních soutěžích – statistické hlášení – okresů 

a vedoucím soutěží bude rozeslána loňská tabulka k aktualizaci. 
10. Návrh textové části rozpisů soutěží řízených KVS (zašlete jen pokud došlo ke 

změnám oproti odsouhlasenému rozpisu 2023-24) – nepředpokládáme změny.  

ad 2 – Kontrola příprav na jednání KVS 
Pozvánky a podkladové materiály (návrhy řádů a seznam kandidátů navržených na delegáty 
VH ČVS výborem KVS) byly rozeslány, zprávy a ostatní podklady připraveny, nepřítomný J. 
Kmoníček poslal písemně, stručný komentář přednese J. Vik. Omluvil se M. Pakosta, má 
povinnosti na turnaji U20M v Kutné Hoře. 

ad 3 – Příprava II. třídy dospělých 
II. třídy zahajují 11.5. Vzhledem k sestupu Červeného Kostelce z druhé ligy a očekávanému 
zájmu o postup z druhých tříd žen lze předpokládat, že bude nutné uspořádat kvalifikaci o první 
třídu. 

ad 4 – Ukončení I. třídy dospělých, kvalifikace do ligových soutěží 
První třídu žen vyhrál Sokol Staré Město – Náchod a hlásí se do kvalifikace, bude hrát ve 
skupině se Svitavami, Havlíčkovým Brodem B a Jihočeským volejbalem. 
Muži Slavia HK B jako nejlepší družstvo z kraje v přeboru řízeném Pardubickým KVS se do 
kvalifikace přihlásili a projevili i zájem o uspořádání. Tím pověřeni nebyli, budou hrát ve 
Chvaleticích, spolu s nimi domácí Chvaletice, Hostivař a Turnov. 

ad 5 – Různé 
V. Nidrle: 
- Zúčastní se vyhlášení sportovců kraje v úterý 23.4. v Aldisu v HK. 

- Informace z porady předsedů KVS s předsedou ČVS ze dne 20.3.2024: 
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o rozhodnutí o výši dotací NSA očekává ČVS do poloviny dubna, rozeslání krajům do 
30.4. (předpokládá se obdobná výše, jako loni), 

o na VH ČVS bude projednáván upravený statut ABV a rozšíření arbitrážní komise na 
pět členů, dále drobné úpravy soutěžního řádu volejbalu, za z výboru ČVS 
odstoupivšího M. Přikryla bude navržena kooptace Anety Havlíčkové (gesce – Nadační 
fond a prevence negativních vlivů ve sportu, to na žádost NSA), gesci za kontakt s kraji 
zatím převezme M. Pakosta, 

o byla projednána průběžná zpráva projektu Volejbal 21. století, 

o krajská témata: 

 na krajské projekty mládeže je počítáno s obdobnou podporou jako v roce 2023, 

 řada krajů žádá o zřízení KCM v beachvolejbalu (Praha, Jihomoravský, Ústecký, 
Plzeňský, Pardubický), podmínky zřízení KCM posoudí gestor beachvolejbalu 
V. Mařík, 

o byla podána průběžná informace o zavádění samostatné aplikace e-zápisu pro 
minivolejbal (J. Lejsek), termín dokončení je do 30.4., 

o I. Iro informoval o možnosti evidence a zápisu výsledků z období 1.1. - 30.6.2024, které 
byly původně zapsány na „papírový“ zápis – dotaz krajům již byl zaslán, náš kraj po 
konzultaci předseda, místopředseda, sekretář a úsek mládeže sdělil, že mu návrh 
vyhovuje. 

J. Lejsek: 
- Informoval o návštěvě u vedení dolnoslezského volejbalového svazu, kde došlo 

k předběžné dohodě o spolupráci v rámci volejbalových krajských reprezentací chlapců 
i dívek, mělo by se mj. jednat o výměnné pobyty, kde vždy hlavními trenéry budou ti 
domácí, asistenty budou trenéři z druhé strany. Další jednání se bude konat během května 
nebo června v Hradci Králové. 

- Informoval o předběžném výběru úseku mládeže trenérů na zářijovou stáž do Belgie – 
zatím je vybráno (a bylo kontaktováno) pět z deseti, zbývá oslovit okres Jičín a některá 
jednotlivá družstva (Chlumec n. C, Dvůr Králové n. L.). Celkový počet účastníků se může 
rozšířit. 

- Informoval o připravované aplikaci ČVS na minivolejbal v rámci e-Zápisu. Funkce aplikace 
v rámci e-Zápisu budu následující:  

o vytvoření turnaje minivolejbalu,  

o přihlášky týmů prostřednictvím trenérů a zástupců klubů přes přístup k VISu, 

o propojení členské evidence oddílů a členské základny mezi VISem směrem k aplikaci 
pro založení týmů včetně jmen hráček a hráčů se zaplaceným členským příspěvkem.  

Aplikace bude umět pracovat s jednotlivými kategoriemi minivolejbalu, bude mít funkci 
rozlosování samotného turnaje dle nastavených parametrů včetně evidence výsledků 
a vygenerování tabulek pro další fázi, zaeviduje u hráček a hráčů počet odehraných 
zápasů a hracích dní a bude umět předat zpět data k potřebné evidenci na NSA. 

- Informoval o chystané schůzce s hejtmanem M. Červíčkem a náměstkem 
A. Štěpánkem k tématu podpory volejbalové akademie v Královéhradeckém kraji, za KVS 
se zúčastní V. Nidrle a J. Lejsek a za ČVS M. Pakosta. 

J. Kmoníček: 
- Vzhledem k nepřítomnosti předal písemně podklady k závěrečné zprávě o hospodaření, 

výsledek za rok 2023 je +74 tis Kč. Výbor se zprávou o hospodaření souhlasí, bude 
předložena k projednání a schválení valné hromadě. 
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V. Anděl: 
- Na školení rozhodčích poslalo závaznou přihlášku zatím šest zájemců (dva na druhou 

třídu), k tomu J. Lejsek – informace o školení bude vystavena i na Facebook. 
- V nejbližší době bude delegovat rozhodčí na II. třídu dospělých. 

F. Pluhař: 
- Jedna zájemkyně se již informovala na školení trenérů v roce 2025. 

L. Ruprich: 
- Třetí kolo Benjamínků v Kvasinách kolidovalo s kvasinským turnajem a s druhým kolem 

MČR mladších žákyň, bylo proto přesunuto na 1.5. do Rtyně. Čtvrté kolo se koná 25.5. 
v Jičíně. 

- V neděli proběhne finále soutěží HK-U18Z, HK-U16Z a HK-U14Z. 

ad 6 – Valná hromada KVS 
- Předseda KVS jednání zahájil, přivítal přítomné, omluvil M. Pakostu s tím, že 

zastupováním ČVS jím byl pověřen J. Lejsek. Navrhl jako řídícího jednání J. Vika, návrh 
byl schválen. 

- Řídící jednání navrhl složení pracovního předsednictva (schváleno), program jednání 
(schváleno), složení mandátové a návrhové komise (schváleno) a jednací řád (schváleno. 

- Předseda mandátové komise přečetl zprávu, VH byla usnášeníschopná.  
- Předseda KVS přednesl zprávu o činnost, mj. zmínil: 

o nutnost připravit se na příští rok, kdy bude VH volební, 

o ukončení projektu Minivolejbal do škol, 

o spolupráci s AŠSK, 

o činnost krajských reprezentací a účast na olympiádě (šestky i beach), 

o činnost jednotlivých komisí, mj.: 

 úsek mládeže – odkaz na samostatnou prezentaci, 

 TMK a pořádaná školení a semináře, 

 komise rozhodčích – nedostatečný počet rozhodčích, akce, na které kromě 
krajských soutěží delegujeme, 

 hospodářská komise a zdroje financování (startovné, pokuty, smlouvy, projekty, 
podíl z členských příspěvků, granty – letos 265 tis. Kč + 50 tis. Kč na vyhlášení 
mládežnických volejbalistek a volejbalistů), 

 komise společenského významu – sledování jubileí, návrhy na vyznamenání 
v rámci ČVS, 

o práci OVS – na jejich činnosti se zásadně neprojevilo zvýšení členských příspěvků, 

o elektronický zápis. 
- Předseda KVS rozdal písemné podklady a komentoval zprávu o rozvoji volejbalu. 
- Řídící VH omluvil nepřítomnost hospodáře, rozdal písemné podklady a okomentoval 

zprávu o hospodaření 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024. 
- J. Lejsek přednesl zprávu úseku mládeže, informoval o pořádaných soutěžích, seminářích 

a o připravovaném studijním pobytu trenérek a trenérů v Belgii v rámci programu 
Erasmus. 

- Řídící VH informoval o úmrtí člena KRK B. Dvořáka, požádal o minutu ticha, vysvětlil, že 
jeho úmrtím se zvolený náhradník M. Sršeň stal automaticky členem KRK. 

- Předseda KRK přednesl zprávu komise – k tomu byl uložen úkol: 
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Úkol 1/04/2024: Připravit postup vyřešení připomínek ze zprávy KRK KVS 
přednesené na VH KVS. 

Termín:   30.4. 
Odpovídá/odpovídají:  J. Kmoníček 

- Proběhly volby delegátů VH ČVS – delegáti navržení výborem byli aklamací zvoleni. 
- Řídící VH zahájil diskusi: 

o J. Lejsek informoval o aplikaci pro e-Zápis v minivolejbalu – viz také jeho příspěvek 
v bodu Různé. 

o T. Jirásek – nebyl mu hned jasný obsah mailu z VISu týkajícího se Rejstříku sportu 
(nastavení zastřešující organizace), k tomu J. Lejsek, že mail obsahující i obrazový 
návod podle něho jasný byl, k tomu M. Labašta – NSA chce mít jednoznačný přehled, 
k tomu směřují pravidla vykazování a ta je nutno dodržovat. 

o M. Labašta – k informaci ve zprávě o činnosti týkající se situace ve svazu tenisu, ve 
svazu lyžování a v Sokole – některé informace jsou médii zbytečně nadnesené, 
v kauze kolem tenisu jsou obviněny jednotlivé osoby, u Sokola se jedná o interní věc 
Sokola bez vlivu na peníze z dotací NSA, ve svazu lyžování dosud šetření probíhá, 
nicméně v žádném případě nebude ohrožena běžná sportovní činnost. 

o T. Charousková vznesla dotaz na důvod snížení počtu dětí v minivolejbalu, k tomu 
J. Lejsek, že se záležitost dosud zkoumá, nicméně už teď je jasné, že přichází menší 
počet dětí, není dostatek prostoru ani dostatek trenérek a trenérů a je menší zájem 
o festivalové turnaje. 

o M. Houštěk – neexistenci samostatné první třídy mužů by možná šlo řešit jihočeskou 
cestou, tj. hraním jednoho zápasu týdně ve všední dny, doporučil oslovit kluby. K tomu 
V. Nidrle – klubům v okrese Jičín vyhovuje stávající systém druhých tříd hraných venku, 
protože ti lepší hráči odcházejí v zimě do klubů hrajících vyšší soutěže. Nicméně 
souhlasí s oslovením OVS. 

Úkol 1/04/2024: Ve spolupráci s M. Houštěkem zformulovat mail k situaci 
s první třídou mužů a odeslat ho předsedům OVS. 

Termín:   30.4. 
Odpovídá/odpovídají: V. Nidrle 

o F. Pluhař – v roce 2025 proběhne opět školení trenérů třetí třídy, požádal o šíření 
informace. 

o M. Houštěk se zeptal na bližší informace o volejbalové akademii uvedené ve zprávě 
o činnosti (viz také příspěvek V. Nidrle v bodu Různé). K tomu V. Nidrle – po 
uskutečněném jednání budou informace rozšířeny, v tomto okamžiku je to předčasné. 

o V. Klár zpochybnil rozsah startu zahraničních hráčů v naší extralize. K tomu M. 
Houštěk – po dlouhé době v restauracích dávali hosté přednost sledování startu našich 
družstev v pohárech před fotbalem a hokejem. Dále k tomu P. Klár – nejlepší čeští hráči 
jsou v zahraničních ligách a naše kluby je nezaplatí, zahraniční posily vyjdou levněji. 

o T. Charousková považuje za problém neustálé odchody nejlepších dívek do vyšších 
soutěží mimo kraj. K tomu P. Klár – jednoznačně chybí sportovní gymnázium 
zaměřené na volejbal, k tomu dále V. Nidrle – bližší informace opět vyplynou z jednání 
o volejbalové akademii, nicméně otázkou je, zda pro dívky z okresu Jičín nebude 
nadále dosažitelnější Liberec než Hradec Králové. 

o A. Hornychová – jejich účetní dlouhodobě zpochybňuje účetní doklady potvrzující 
provádění účetních operací ve VISu, k tomu M. Labašta – doporučuje řešit záležitost 
s generálním sekretářem ČVS. Po diskusi byl uložen úkol: 

Úkol 3/04/2024: Analyzovat situaci a v závislosti na tom dotázat 
generálního sekretáře ČVS ohledně obsahu a formy 
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účetních dokumentů vystupujících z VISu 
Termín:   30.4. 
Odpovídá/odpovídají: J. Kmoníček 

 
- Předseda návrhové komise přednesl návrh usnesení (schváleno). 
- Řídící VH poděkoval delegátkám a delegátům VH za účast. 
- Předseda KVS přednesl závěrečnou řeč a VH ukončil. 
 
 
Zapsal: J. Vik 


